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Een belangrijk doel van Koers 2019 is om te bouwen aan 
een sterk imago met een duidelijk profiel. Dit door onder 
andere aansprekende activiteiten te organiseren voor 
specifieke doelgroepen met herkenbare thema's.
 
CDA fractievoorzitter Peter Elbertse geniet van het enthou-
siasme in zijn afdeling. Na goede gemeenteraadsverkie-
zingen leefde het gevoel dat er in Breda meer mogelijk is.  
Er vormde zich onder de naam Koers 2019 een groep  
met enkele bestuursleden en fractieleden die samen  
nadachten over de strategie voor de komende jaren.  
Al snel ontstond het idee om samen met de bewoners van 
Breda aan tafel te gaan om over de toekomst van de stad 
na te denken. 

Het aan tafel krijgen van mensen die vaak niet eens een 
CDA-achtergrond hebben, is een van de successen van 
Koers 2019. De lokale afdeling weet deze mensen aan 
tafel te krijgen door continu vanuit de doelgroep te denken.

In Breda beseffen ze dat je mensen niet alleen in de Raad-
zaal kunt helpen, maar ook door bijvoorbeeld 
inspirerende bijeenkomsten te organiseren. Veel MKB'ers 
weten bijvoorbeeld niet wat er mogelijk is met betrek-
king tot Europese subsidies. 'Een politieke partij heeft het 
netwerk om de mensen te vinden die deze kennis kunnen 
overdragen', aldus raadslid Caspar Rutten. Raadslid 
Jeroen Bruijns voegt toe dat het CDA niet alleen wilt zen-
den en halen, maar vooral ook inspireren en brengen. 

Het bijzondere van deze bijeenkomsten is dat er zowel 
verbindingen ontstaan tussen het CDA en de 
ondernemers, maar ook tussen de ondernemers 
onderling. Fractievoorzitter Elbertse legt uit waarom dit 
juist voor het CDA belangrijk is. 'In de kern zijn wij op zoek 
naar de binding in de samenleving. Wij willen als politieke 
partij niet doceren, maar het initiatief nemen. Proberen om 
dingen tot gang te brengen. Op die manier kan het CDA 
zich onderscheiden'.

De wijk in

Een van de belangrijkste plannen van Koers 2019 is om 
de komende jaren veel de wijken en de dorpen in te gaan. 
'We willen ontdekken wat er leeft. We kiezen een wijk of 
dorp van de maand en we gaan daar een maand lang ons 
gezicht laten zien en zoveel mogelijk informatie inwinnen', 
aldus CDA-lid Ron Visscher. Dit kan enerzijds door aan te 
sluiten bij bestaande evenementen, maar ook door nieuwe 
dingen in gang te zetten.

‛Een politieke partij 
heeft het netwerk om 
de mensen te vinden 
die deze kennis kunnen 
overdragen’ 
De eerste stap is om in contact te komen met de CDA'ers 
die in deze wijk wonen. Dit is de eerste schakel in het 
netwerk, maar in Teteringen werd de projectgroep al snel 
uitgebreid met wijkbewoners die niet tot het CDA behoren.
De wijkbewoners kiezen zelf wat het thema is, want zij 
weten het beste wat er speelt in hun wijk. Zo gaf de 
projectgroep in Teteringen aan dat steeds meer 
ondernemers het dorp verlaten. Dit is het thema waar ze 
dan die maand mee aan de slag gaat en tegelijkertijd is 
dit ook waardevolle informatie die de fractie in de 
gemeenteraad kan aankaarten.

Raadslid Jeroen Bruijns legt uit wat het uiteindelijke doel 
van de wijkenaanpak is. 'We willen die maand niet alleen 
kennis overdragen, maar ook de cohesie versterken door 
ondernemers, wijkbewoners en jongerenorganisaties bij 
elkaar aan tafel te krijgen. Samen kunnen zij verder 
bouwen aan de toekomst van de wijk.' Daarnaast is de 
wijkenaanpak ook een grote toegevoegde waarde voor 
de afdeling en de fractie. 

Deze groep CDA'ers bouwt aan een groot netwerk die 
de komende jaren veel informatie kan leveren en dat is 
voor de raadsleden erg waardevol. Tegelijkertijd is dit de 
manier om mensen met het CDA in aanraking te laten 
komen. Ron Visscher was jarenlang actief in een wijkraad 
en steeds kon hij rekenen op wethouders en raadsleden 
van CDA-huize die de wijkraad ondersteunden door hun 

kennis over te dragen. 'Zij leerden ons hoe wij als wijkraad 
dingen op het stadhuis konden regelen'. Uiteindelijk is hij 
op die manier lid geworden van het CDA en de komende 
jaren gaat hij de wijkenaanpak coördineren.

‛Als iets succesvol 
is, dan zullen er 
vanzelf meer 
mensen aansluiten’ 
De uitdaging

Het CDA heeft in Breda veel actieve leden, maar nieuwe 
leden zijn meer dan welkom om de afdeling 
toekomstbestendig te maken. Monique van de Voorde, 
een van de trekkers van Koers 2019 legt uit hoe 
belangrijk het is dat de basis op orde is. 
'De ledenadministratie moet bijvoorbeeld op orde zijn en 
tegelijkertijd moet je als afdeling bereikbaar en vindbaar 
zijn.' Daarnaast hecht Van de Voorde er grote waarde aan 
dat de eerste activiteiten van Koers 2019 een succes zijn. 
'Als iets succesvol is, dan zullen er vanzelf meer mensen 
aansluiten.'De komende jaren wil het CDA de impuls zijn 
om de netwerken in de Bredase samenleving met elkaar 
te verbinden. De afdeling wil niet stoppen na de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2018, want ook in 2019 
moet er een sterk CDA Breda staan.' ●

Een zonnige vrijdagmiddag. Duizenden mensen dansen op de Grote Markt 
in Breda op een jazzremix van When I met you in the summer. Terwijl het 
jazzfestival haar climax nadert, vergadert op een steenworp afstand een 
groepje CDA'ers over hoe zij de komende jaren het CDA-geluid in Breda 
laten klinken. Deze politieke enthousiastelingen willen de komende jaren 
Breda veroveren via Koers 2019. Tekst Thijn van Veghel | Fotografie Dirk Hol
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